
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 12. december 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 75
Forslag til lov om ændring af emballageafgiftsloven, tobaksafgiftsloven, lov om forskellige

forbrugsafgifter, lov om midlertidig nedsættelse af straffen for overtrædelse af skatte- og

afgiftslovgivningen vedrørende midler på udenlandske konti m.v. og opkrævningsloven.

(Forhøjelse af afgiften på bæreposer, engangsservice og tobak).

Af skatteministeren (Morten Bødskov)

Spørgsmål 22

Ministeren bedes redegøre for, hvorfor det er nødvendigt her og nu med en dansk afgift

på både engangsplastprodukter og plastikposer, når EU også overvejer at indføre en ge-

nerel plastafgift og indfører palstafgift i forbindelse med producentansvar for visse en-

gangsplastprodukter og emballager.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Marie Bjerre (V).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Marie.Bjerre@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Bjørn Brandenborg
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